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Referat af bestyrelsesmøde og julefrokost  
d. 3. december 2024 kl. 18 hos Louise, T-30 

 
Deltagere:  Oliver, Jette, Louise, Maria og Betina 
Afbud:  -  
 
1. Godkendelse af dagsorden:  

Godkendt af alle  
 

2. Opfølgning i forhold til generalforsamling: 

• Vi skal have skrevet ud om skel og vedligeholdelsespligt i den nordlige ende – ikke mindst 
T26 & T32. (Se skelkort på vores hjemmeside under deklarationer). 
Vi skal forhøre os hos Sorø kommune om hvorvidt vi har vedligeholdelsespligten. Jette kon-
takter kommunen og orienterer efterfølgende grundejerne.  

• Teknik og Miljø oplyser, at vi skal sende en ansøgning gennem VIRK til Introduktion - An-

søgning om råden over vejareal vedr. arrangement på kommunevej | Virk, hvis det bliver ak-

tuelt af lægge haveaffald på vejene. 

• Vi er blevet bedt om at undersøge yderligere vedr. kollektiv afhentning af haveaffald – hvor 
skulle pladsen være, hvad må vi, hvordan kunne det gøres forsvarligt?  
Afventer udviklingen med konsulenten Signe Schrøder, møde fastsat til april.  
Maria skriver en ansøgning til Sorø kommune ang. Naturpuljen senest d. 19. januar. 

• Skal vi ændre stillingtagen til trailere og containere? (Droppe kravet om trillebør?). 
Jette ændrer teksten på hjemmesiden, så det ikke længere bliver et krav, men et ønske. Vi 
dropper kravet om trillebør. 

• Jette har sendt varsel om kontingent- og vedligeholdelsesbidrags-stigning ud på mail d. 
25.10. og afleveret i postkasse (i kuvert) hos O-33 og T-17. 
Blot en orientering. Opkrævning sendes ud 14 dages før tid. 

 
3. Opfølgning på vores grønne projekt: 

Rundgangen med alle grundejere er fastsat til d. 27. april kl. 10-12. 
Der er blevet startet en Grøn Nabofællesskabsgruppe, som skal mødes og udveksle idéer til, 
hvordan vi kan blive mere bæredygtige sammen og hver for sig. Den skal mødes med Signe 
Schrøder, som også er organizer i Sorø Kommune, som det hedder, i forhold til udvikling af 
mere biodiversitet i kommunen. 
Datoforslag: 14 januar vedtages. Jette mailer til deltagerne, at datoen bliver d. 14. januar fra kl. 
19-21 
Lokaler: Maria forhører sig ang. klublokalet i Frederiksberg hallen 
 

4. Containerperioder: (Påsken: fredag d. 11. april til tirsdag d. 22. april. Skt. Hans: fredag d. 20. 
juni til mandag d. 30. juni. Efterårsferien: fredag d. 10. til mandag d. 20. oktober)? 
Hvem sørger for at sætte grebe på containerne og tage dem af? 
Datoerne godkendt. Louise sætter grebe på Thorsvej og Betina på Odinsvej. Aftages dagen før 
afhentning.  
 

https://virk.dk/myndigheder/kommuner/Soroe/selvbetjening/Ansoegning_om_raaden_over_vejareal_vedr_arrangement_paa_kommunevej/
https://virk.dk/myndigheder/kommuner/Soroe/selvbetjening/Ansoegning_om_raaden_over_vejareal_vedr_arrangement_paa_kommunevej/
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5. Aktivitetskalender:   
Fastelavn 2. marts, Påskeæg jagt 21. april, arbejdsdag + sommerfest 30. august, halloween 31. 
oktober, juletræstænding 1. december kl.17.30.  
Maria opdaterer filen og sender til Jette, som Jette kan sende med ud sammen med opkræv-
ningen.  
 
Til næste generalforsamling i 2025 sætter vi forslag om at plante et grantræ, som kan bruges til 
juletræstænding. Forslag: græsplæne ud for O43/O26 + lyskæde med batterier.  

 
6. Stier – status: 

Stierne er blevet bredere, da græsset er fjernet langs kanten.  
Opsætning af bom ned mod sorte sti har været en succes. Der er anlagt ekstra asfalt.  
Maria sender tip til kommunen omkring grusstierne rundt om vejene.  
 
Opdatering på forespørgsel ang. færdselskilte: Kommunen afviser opsætning af skilte med 30 
km på Thorsvej og Odinsvej. Kommunen anser vejene som værende alm. Trafikveje, og der er 
derfor 50 km gældende på Odinsvej og Thorsvej. 

 
7. Nordlige nåletræs rondel – behov for beskæring af hældende grene: 

Maria hiver fat i Mogens for at finde ud af, hvad det er for nogle grene.  
Vi undersøger selv muligheden for beskæring.  

 
8. Økonomi: OK 

 

Grundejerforening - 2024/2025 

Dato Kt./Kasse Saldo 

20.11.24 Danske Bank forening 7.786,67 

20.11.24 Danske Bank - anden vedl. 19.588,44 

20.11.24 Kontant 0,00 

20.11.24 Saldo i alt 27.375,11 

 
9. Opfølgning i forhold til sidste referat: 

• Græsset på p-pladsen skal slås: Græsset er slået.  
 

10. Nye mødedatoer i 2025: 

• 17. februar kl. 19.00 hos Betina på O6.  

• Ved næste møde planlægger vi resten af datoerne for 2025.  

• 4 møder om året.  
 

11. Opsætning af borde bænkesæt: 
Maria orienterer grundejerne omkring placering af bord/bænkesæt ved den store sten ud for 
O45.  
Opsættelse af borde-bænkesæt er godkendt af bestyrelsen.  
Bordet købes af grundejerne selv.  

 
12. Evt.: 

Intet til referat. 


